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Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH – „Koliki je ukupni broj, kao i ukupna vrijednost 

realiziranih predmeta javnih nabavki, u periodu od 1.1.2007. do 31.12.2011., u javnim 

preduzećima te svim privrednim društvima u kojima državni kapital prelazi 50% na 

entitetskim i kantonalnim nivoima? Od toga, koliko je predmeta i u kojem iznosu realizirano 

putem tendera u skladu sa zakonom, a koliko predmeta i u kojem iznosu kroz neposrednu 

pogodbu?“ 

 

 


